
 Př ipojte i  svoje ruce

Žádná velká sportovní událost se neobejde bez 
dobrovolných pomocníků - lidí, kteří bez nároku 
na odměnu přidají ruku k dílu a jsou klíčovým 
faktorem pro úspěch podobných akcí. Výjimkou 
není ani EYOWF 2011 v Libereckém kraji. Or-
ganizační výbor proto zahájí v dubnu náborovou 
kampaň. Pomocí této kampaně chce vytvořit tým 
přibližně 500 dobrovolníků, kteří po organizační 
stránce pomohou festival uspořádat. Více infor-
mací na www.eyowf2011.cz.

     Sedm procent peciválů

Pouhých sedm procent mladých lidí ve věku 
14-20 let se v Libereckém kraji nevěnuje žádné 
sportovní aktivitě. To je jeden ze závěrů výzku-
mu, který zadaly Liberecký kraj a organizační 
výbor EYOWF 2011 společnosti Factum Inve-
nio. Výzkumu se zúčastnilo 777 respondentů                      
z dvanácti středních škol devíti měst Libereckého 
kraje. Se závěry výzkumu budou seznámeni zá-
stupci škol, médií i veřejnost koncem dubna.

v y s t u p z d a v u , z a n e c h e j s t o p u

„Největší chybou je nepoučit se z chyb.“

JOSEPH CASSAR, 
generální sekretář 
Maltského olympijského 
výboru a člen komise 
Evropských olympijských 
festivalů mládeže
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Výkonnou ředitelku organizačního výboru 10. Zimního evropského olym-
pijského festivalu mládeže (EYOWF) 2011 v Libereckém kraji Kateřinu Ny-
čovou čeká v nejbližším období spousta mravenčí práce. Jak přiznává, jde 
spíše o nenápadnou administrativu. Veškeré snažení směřuje k jedinému 
cíli: Úspěšným uspořádáním akce udělat dobré jméno Libereckému kraji.

Začněme náš rozhovor malou rekapitulací. 
Jaké kroky máte při přípravě festivalu, do 
jehož startu zbývají zhruba dva roky, už za 
sebou?

Doposud byl zpracován hlavní organizační plán 
akce a zmapována celá logistika projektu. Po-
dařilo se nám už téměř kompletně sestavit orga-
nizační výbor a jednotliví vedoucí sekcí zpraco-
vali projekty příprav, řízení a organizace sekcí. 
Zahájili jsme i marketingové aktivity. V současné 
době připravujeme kampaň k náboru dobrovol-
níků a také speciální program pro zapojení škol 
do projektu.

Zcela určitě bychom ale neměli zapomenout 
na vaše zahraniční aktivity, které rovněž vy-
víjíte. Co mezi ně patří?

Pravidelně reportujeme o činnosti organizačního 
výboru Asociaci evropských olympijských výbo-
rů, dvakrát ročně navíc prezentujeme stav pří-
prav při jejích shromážděních. Také komuniku-
jeme s nám určenými komisaři. Ti u nás provedli 
koncem loňského roku první inspekci s velice
pozitivním výsledkem. Zkrátka, snažíme se dě-
lat Libereckému kraji a celému českému olym-
pijskému a sportovnímu hnutí čest.

Zmínila jste kampaň k náboru dobrovolníků 
pro EYOWF 2011. Proč by se měli mladí lidé 
stát dobrovolnými spolupracovníky?

Domnívám se, že je to pro ně jedinečná zkušenost 
a možnost zažít něco jiného. Taková nabídka se 
neopakuje příliš často. Každá akce tohoto charak-
teru má zvláštní speciální atmosféru a být její sou-
částí je velmi zajímavé. Hovořím přitom z vlastní 
zkušenosti. K organizování sportovních akcí mě 
přivedla právě osobní zkušenost z olympiády v Al-
bertville, kde jsem pracovala jako dobrovolník.

Co čeká organizační výbor v nejbližším období?

Řekla bych, že zatím spíše „papírové“ práce. Poz-
ději přejdeme ke konkrétním jednání s provozo-
vateli areálů, dodavateli a potenciálními partnery. 
Začneme se také více profi lovat směrem k veřej-
nosti. Postupně chceme uplatňovat výsledky velmi 
zajímavého marketingového výzkumu, který jsme 
nechali udělat na základních a středních školách  
v Libereckém kraji. V květnu zamíříme do Dub-
rovníku na seminář Asociace evropských olym-
pijských výborů, kde máme naplánované různé 
schůzky a také prezentaci našeho festivalu pro 
šéfy misí a generální sekretáře sportovních asocia-
cí, jejichž odvětví jsou na programu EYOWF 2011.

Kateřina Nyčová: 
Chceme být dobrým hostitelem

r o z h o v o r  m ě s í c e

4 / 2 0 0 9www.eyowf2011.cz

Snowboardisté si podmaní Rejdice
Čtěte na straně 2

Do Liberce míří Olympiáda dětí a mládeže
Čtěte na straně 2

Kateřina Nyčová, výkonná ředitelka organizačního výboru EYOWF 2011 na úvodní tiskové konferenci
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P r og r am  j a ko  pu z z l e

V rámci příprav na květnové zasedání Asociace 
evropských olympijských výborů se v současné 
době intenzivně v kancelářích organizačního vý-
boru pracuje na přípravě fi nální verze sportov-
ního programu EYOWF 2011. Čeští pořadatelé 
jej chtějí právě v Dubrovníku představit při pre-
zentaci příprav. Tým kolem technického ředitele 
soutěží Jiřího Erbena musí sladit program spor-
tovních disciplín, technických porad účastníků, 
doprovodných akcí a podobně. „Jsou to takové 
naše puzzle,“ směje se Jiří Erben.

 

F e s t i v a l  o s l o v i l 
i  p r o f e s i o n á l y

Myšlenka 10. Zimního evropského festivalu mlá-
deže 2011 oslovila také zkušené profesionály. 
Organizačnímu výboru došla například sympatic-
ká nabídka spolupráce od zkušené lyžařské roz-
hodčí Zdeňky Ritterové. „Ve funkcích rozhodčí 
jsem působila v únoru 2008 na závodech Světo-
vého poháru i letos na MS v klasickém lyžování. 
Jestli mě budete potřebovat do řad rozhodčích, 
určitě neodmítnu,“ napsala organizačnímu výbo-
ru držitelka licence rozhodčí-specialista.
 

Snowboardisté si podmaní Rejdice
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Do Liberce míří Olympiáda dětí a mládeže
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Jedním z dějišť EYOWF 2011 bude snow-
boardový a lyžařský areál Kořenov-Rejdice. 
Jeho součást, O2 Extra Park, je zároveň nej-
větším snowparkem v České republice.

Rejdice jsou útulný lyžařský areál ležící na po-
mezí Jizerských hor a Krkonoš, zhruba třicet kilo-
metrů od Liberce. Nabízí skvělé příležitosti nejen 
pro zimní, ale i letní sportování. V poslední době 
zde proběhla výrazná modernizace, která řadí 
Rejdice mezi nejlepší areály svého druhu u nás.

Na sportovišti je kromě sjezdových tratí také nej-
větší snowpark v Česku. Právě v něm přivítají 
účastníky snowboardingových disciplín EYOWF 
2011. Součástí snowparku je trať pro snow-
boardcross, U-rampa a další překážky. Nejza-
jímavější je big air, jeden z největších u nás,          
o výšce deseti metrů.

Rejdický skiareál obsluhuje sedačková lanovka 
s přepravní kapacitou 1200 osob/hod., vlek typu 

Poma s kapacitou 570 osob/hod. a dětský vlek 
pro lyžařskou školu. Délka sjezdových tratí je 950 
m, šířka přes 200 m. O2 Extra Park měří na délku 
950 m, obsahuje 20 překážek a díky designu od 
jednoho z nejlepších tuzemských jezdců Jana Za-
jíce je největším v Česku. „Díky členění trati podle 
obtížnosti vyhovíme u nás všem snowboardis-
tům,“ doplňuje manažer areálu Martin Martínek. 
„Pochopitelně nechybí ani umělé osvětlení, takže 
zájemci si mohou vyzkoušet i večerní lyžování na 
osvětleném svahu.“

Moderní areál v Rejdicích už přivítal řadu vý-
znamných sportovních událostí. Jmenujme na-
příklad Český pohár ve freestyle snowboardingu 
4 × 4, O2 Rookie Cup nebo Freeskiing Open 
2008. V roce 2010 se zde uskuteční soutěže 
Olympiády dětí a mládeže.

V Rejdicích se bude v rámci EYOWF 2011 závo-
dit v kategoriích chlapců i dívek ve snowboard-
crossu a paralelním obřím slalomu.

10. března 2009. „Bude to vynikající příležitost 
vyzkoušet si naši připravenost před 10. Zimním 
evropským olympijským festivalem mládeže,“  
říká Martin Ditrich, ředitel obecně prospěšné 
společnosti EYOWF 2011.

Zimní olympiáda mládeže je celorepubliková 
soutěž krajských reprezentací, které pod patro-
nátem Českého olympijského výboru pořádají 
jednotlivé krajské úřady. Soutěží se ve čtyřech 
kategoriích – mladší a starší žáci, mladší a star-
ší žákyně. V předchozích třech ročnících, které 
se postupně konaly ve Středočeském, Králové-
hradeckém a Zlínském kraji, pokaždé zvítězili 
mladí reprezentanti Libereckého kraje.

Termín čtvrtého ročníku ODM je 31. 1. – 5. 2. 
2010 a klání by se měla uskutečnit ve většině 
sportovních areálů, se kterými se počítá i pro 
10. Zimní evropský olympijský festival mládeže 
v roce 2011.

Vynikající příležitost ke generální zkoušce 
vlastní připravenosti na 10. Zimní evrop-
ský olympijský festival mládeže (EYOWF) 
2011 dostal organizační výbor letos v břez-
nu. Liberecký kraj, pořadatel Her IV. zimní 
olympiády dětí a mládeže (ODM) v roce 
2010, vybral za jejího organizátora obec-
ně prospěšnou společnost EYOWF.

Rada Libereckého kraje rozhodla o organi-
zátorovi dětské olympiády na svém zasedání        

Délka O2 Extra Parku (v metrech) ve skiareálu 
Kořenov-Rejdice, ve kterém se budou konat 

soutěže ve snowboardingu v rámci EYOWF 2011.


